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Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 622/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής Τεχνικού Δελτίου της 
Προτεινόμενης Πράξης «Ολοκληρωμένο 
Πληροφοριακό Σύστημα Επιχειρησιακού 
Σχεδιασμού και Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο 
Δήμο Βέροιας».  

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο Νικόλαο 
Μωυσιάδη, ο οποίος πρότεινε στο συμβούλιο τη συζήτηση και λήψη απόφασης 
εκτάκτως επί του θέματος έγκρισης του τεχνικού δελτίου και της μελέτης της πράξης 
«Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό Σύστημα Επιχειρησιακού Σχεδιασμού και 
Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο Δήμο Βέροιας» και υποβολής της πρότασης επειδή 
θα πρέπει να κατατεθεί μέχρι τις 30 Σεπτεμβρίου. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-9-2011 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη,  που έχει ως εξής: 

Με το αριθμ 117880/2120/10-05-2011 έγγραφο της η ΕΙΔΙΚΗ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΔΑΣΩΝ, ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ & ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 
ΔΑΣΩΝ & Φ.Π. Δ/ΝΣΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΔΑΣΩΝ ΚΑΙ Δ.Π. ΤΜΗΜΑ: Α’ προχώρησε 
στην προκήρυξη πρόσκλησης στα πλαίσια της οποίας ο Δήμος Βέροιας ως δικαιούχος 
και φορέας υλοποίησης θα υποβάλλει Τεχνικό Δελτίο Προτεινόμενης Πράξης 
(ΤΔΠΠ) με τίτλο «Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό Σύστημα Επιχειρησιακού 
Σχεδιασμού, και Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο Δήμο Βέροιας». 

Η πρόταση αφορά στην ανάπτυξη ενός Ολοκληρωμένου Πληροφοριακού 
Συστήματος για τον Επιχειρησιακό Σχεδιασμό και τη Διαχείριση Πυροπροστασίας 
και στοχεύει στη βέλτιστη αντιμετώπιση από όλες της εμπλεκόμενες υπηρεσίες 
(Τοπική Αυτοδιοίκηση, Δασαρχεία, Πυροσβεστική Υπηρεσία, Εθελοντές), την 
παροχή βοήθειας στη λήψη αποφάσεων, το συντονισμό ενεργειών, τη διαρκή 
εκπαίδευση όλων των παραγόντων και των εμπλεκομένων υπηρεσιών, την 
ενημέρωση των πολιτών, καθώς και την προστασία του περιβάλλοντος. Πιο 
αναλυτικά η λειτουργικότητα του προτεινόμενου έργου θα περιλαμβάνει: 
 

• Διαχείριση πριν το συμβάν: πόροι, προσωπικό, επαφές, σημεία ενδιαφέροντος, 
μετάπτωση τυποποιημένων σχεδίων δράσης (Μνημόνια Ενεργειών), 
προετοιμασία, ετοιμότητα, προέλεγχοι, σχεδιασμός προληπτικών 
παρεμβάσεων, μελέτες επικινδυνότητας, χωροθέτηση δυνάμεων (οχήματα 
προσωπικό), ανάπτυξη σεναρίων & σχεδιασμός αντιμετώπισης, εκπαίδευση 
κλπ. 

• Κατά τη διάρκεια του συμβάντος: διαχείριση συμβάντων, διαχείριση 
ενεργειών, παρακολούθηση κατάστασης και θέσεων πόρων και απεικόνισή 
τους σε ψηφιακό χάρτη, επικοινωνία εμπλεκόμενων φορέων μέσω 
αυτοματοποιημένων διαδικασιών πρότασης πόρων, ανάκλησης και εκτέλεσης 
μέτρων όπως για παράδειγμα επικοινωνία με φορείς, προσωπικό, ομάδες 
εθελοντών κ.α, εκτίμηση επικινδυνότητας, διάχυση κατάλληλα 
διαβαθμισμένης πληροφορίας σε σχέση με την εξέλιξη των ενεργειών 
αντιμετώπισης στους εμπλεκόμενους φορείς, στην επιστημονική κοινότητα 
και στο ευρύ κοινό  

• Μετά την αντιμετώπιση του συμβάντος: άμεση αποτίμηση ζημιάς, διατήρηση 
ιστορικού και αναφορές για την αξιολόγηση των ενεργειών και τη βελτίωση 
των διαδικασιών αντιμετώπισης με αποτύπωση στο χάρτη όλων των 
πληροφοριών με χωρική εξάρτηση. 

 

Μέσω της προτεινόμενης δράσης με τίτλο «Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό 
Σύστημα Επιχειρησιακού Σχεδιασμού, και Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο 
Δήμο Βέροιας», ο Δήμος Βέροιας επιδιώκει να αξιοποιήσει ώριμα αποτελέσματα 
τεχνολογιών αιχμής στον τομέα του επιχειρησιακού προγραμματισμού και της 
διαχείρισης κρίσεων. Οι έχοντες την ευθύνη για τις υποδομές, το σχεδιασμό της 
διαχείρισης κρίσεων, την οργάνωση και κινητοποίηση κάθε είδους κινητών μονάδων 
υποστήριξης, με την ολοκλήρωση του έργου θα έχουν στη διάθεσή τους ένα μοναδικό 
εργαλείο για την υποστήριξη των αποφάσεών τους και την καλύτερη δυνατή 



διάθεση των υπαρχόντων πόρων. Επίσης ένα τέτοιο σύστημα, δίνει ρόλο και 
ενεργοποιεί τις εθελοντικές οργανώσεις με ασφάλεια, μιας και οι χειριστές θα 
μπορούν να γνωρίζουν ανά πάσα στιγμή τη θέση τους και το ρόλο τους. Ένα τέτοιο 
σύστημα θα παρέχει ορθή και οργανωμένη αντιμετώπιση συμβάντων κρίσεως 
συντελώντας στη λήψη κρίσιμων αποφάσεων σε συντομότερο χρόνο. Ο συνδυασμός 
των ανωτέρω υποσυστημάτων σε ένα κοινό Ολοκληρωμένο Λογισμικό για τη 
Διαχείριση Κρίσεων από φυσικές και τεχνολογικές καταστροφές βελτιώνει την 
απόκριση της Διοικητικής Οργάνωσης έναντι κάθε γεγονότος που μπορεί να πλήξει 
την περιοχή, διευκολύνει το συντονισμό των δράσεων και  επιτρέπει τη συνεργασία 
όλων των εμπλεκομένων υπηρεσιών. Με αυτή την έννοια συντελεί στη μετρίαση 
των επιπτώσεων (σε ανθρώπινες ζωές και υλικές ζημιές) από κάθε καταστροφή που 
μπορεί να πλήξει την περιοχή. Επιπλέον, με χρήση σύγχρονων τεχνολογιών 
διαδικτύου θα δίνεται η δυνατότητα στους πολίτες, διαμέσου κατάλληλων Web 
εφαρμογών που θα αναπτυχθούν για αυτό το σκοπό, να ενημερώνονται για την 
προστασία τους έναντι κινδύνων ενώ θα είναι δυνατός και ο συντονισμός για 
σχετικές δράσεις αντιμετώπισης κινδύνων και προστασίας του περιβάλλοντος. 
 

Κατόπιν αυτών εισηγούμαστε 
 

1. Την υποβολή πρότασης με τίτλο: «Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό 
Σύστημα Επιχειρησιακού Σχεδιασμού, και Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο 
Δήμο Βέροιας».  

2. Να εξουσιοδοτηθεί ο Δήμαρχος να προβεί σε οποιαδήποτε άλλη ενέργεια 
που ήθελε απαιτηθεί προκειμένου να υποβληθεί η εν λόγω πρόταση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Τσαβδαρίδης : Πότε ήρθε αυτό το έγγραφο στο Δήμο της Βέροιας; Από πότε 
τρέχει το μέτρο και γιατί μόλις δυο μέρες πριν την εκπνοή της προθεσμίας; 

Μωϋσιάδης : Θα απαντήσω. Κ. Τσαβδαρίδη, σε μένα έγγραφο δεν έχει έρθει, 
εγώ το αντιλήφθηκα διαβάζοντας στο διαδίκτυο τη Δευτέρα. Όταν λοιπόν το 
αντιλήφθηκα, γιατί είναι ένα πρόγραμμα που δεν αφορά τους Δήμους περισσότερο 
από ένα 20% αυτούς, με την Αναπτυξιακή και με τον ειδικό συνεργάτη είπαμε αν 
προλαβαίνουμε να το τρέξουμε. Σε μένα δεν ήρθε έγγραφο επαναλαμβάνω. Οι 
διαδικασίες με την υπηρεσία τελείωσαν την Πέμπτη και έτσι το φέραμε σαν έκτακτο 
στο σημερινό συμβούλιο. 

Γιαννουλάκης : Εγώ ήθελα να ρωτήσω, επειδή καλύφθηκα στο ένα κομμάτι 
της ερώτησης που ήθελα να κάνω, θα ήθελα λοιπόν να ρωτήσω αν υπάρχει κάποιος 
άνθρωπος του Δήμου που να παρακολουθεί τα προγράμματα που βγαίνουν ώστε να 
μην τα ψάχνει μόνος του ο κ. Μωϋσιάδης την τελευταία στιγμή και να υποβάλλεται 
έτσι η πρόταση. 

Δήμαρχος : Φυσικά και υπάρχουν άνθρωποι και γι’ αυτό έρχονται και τόσες 
πολλές προτάσεις και έχετε και στη συνέχεια τέτοια θέματα. Είναι επίσης γνωστό ότι 
όλοι οι ειδικοί συνεργάτες και ανάλογα με το αντικείμενο ενασχόλησης του καθενός, 
φέρνουνε προτάσεις είτε για διακρατικά προγράμματα είτε για τον τομέα τους. Όπως 
σας είπε άλλωστε ο κ. Μωϋσιάδης, ασχολήθηκε κάποιος ειδικός συνεργάτης με το 
ζήτημα αυτό. Δεν ήρθε κάποιο έγγραφο σχετικό στο Δήμο, πέρασαν κάποιες εταιρίες 
αλλά είπαμε ότι καλό είναι να το διαχειριστούμε μόνοι μας το θέμα και όχι μέσω 
εταιριών, έχουμε την δυνατότητα, έχουμε και την τεχνογνωσία. 

Νεστορόπουλος : Να συμπληρώσω και εγώ ρωτώντας ποιο θα είναι το ποσό 
με το οποίο θα επιβαρυνθεί ο Δήμος για το πρόγραμμα αυτό; 

Μελιόπουλος : Κ. Μωϋσιάδη, υποθέτω ότι έχετε την προκήρυξη του 
προγράμματος. Θα σας παρακαλούσα λοιπόν να διαβάσετε τις τρεις δράσεις που 
προβλέπονται απ’ το πρόγραμμα αυτό όπως και το αντικείμενο της πρόσκλησης και 
μετά να διαβάσετε αυτό το εισηγητικό. Θα δείτε έτσι πόσο λάθος είστε και πόσο 
εκτός έχετε βγει απ’ την προκήρυξη του προγράμματος. 

Μωϋσιάδης : Προφανώς απευθύνεστε σ’ άλλο Δ.Σ. Οι δράσεις είναι 
πολλαπλές και εγώ έχω το Νόμο. Μια από τις δράσεις λοιπόν που αφορούν το μέτρο 



1, αναφέρει στην τελευταία παράγραφο αυτό το κομμάτι, βέβαια θα εξηγήσω τι 
ακριβώς θέλουμε να κάνουμε με αυτή την πρόταση.  

Κ. Νεστορόπουλε, υπολογίζουμε ότι το ποσό, εάν όλα πάνε καλά, είναι γύρω 
στις 400.000,00€. Θα πω και μερικές λεπτομέρειες για να καταλάβουμε γιατί ακριβώς 
θα συμβεί.  

Η πρόταση αυτή αφορά την προμήθεια ενός σύγχρονου, ψηφιακού κέντρου, 
το οποίο θα έχουμε εδώ στο Δήμο. Με δύο οθόνες, ανάγλυφα, ψηφιακούς χάρτες 
κ.τ.λ. Θα μπούμε σ’ ένα πρόγραμμα και θα παραλάβουμε περίπου 50 ψηφιακές 
συσκευές φορητές, οι οποίες θα δοθούν σε διάφορες υπηρεσίες, εθελοντές και ανά 
πάσα στιγμή θα ξέρουμε που βρίσκονται και θα μας ενημερώνουνε για οποιοδήποτε 
θέμα παρουσιαστεί. Υπάρχει και μια πρόβλεψη ώστε να κάνουμε κάποιους ειδικούς 
μετεωρολογικούς σταθμούς οι οποίοι θα ενημερώνουν έγκαιρα προληπτικά. Λίγο 
πολύ λοιπόν αυτό είναι, όχι ότι δεν έχει και άλλες δυνατότητες αλλά η πρότασή μας 
είναι συγκεκριμένα γι’ αυτό το κομμάτι. 

Πρόεδρος : Τοποθετήσεις παρακαλώ. 
Μελιόπουλος : Αντί τοποθέτησης θα σας διαβάσω στα γρήγορα, μέτρα 226 το 

πρόγραμμα, αποκατάσταση του δασοκομικού δυναμικού και εισαγωγή δράσεων 
πρόληψης. Δράση 1: βελτίωση συνθηκών πρόληψης και αντιπυρική προστασία 
δασών, δασικών εκτάσεων και αποκατάσταση αυτών. Δράση 2: φυτοτεχνικά και 
τεχνικά έργα. Δράση 3: αναδασώσεις, φυτοτεχνικά και τεχνικά έργα αποκατάστασης. 
Το αντικείμενο πρόσκλησης κ. Μωϋσιάδη, βελτίωση των συνθηκών, πρόληψη για 
την αντιπυρική προστασία των δασών και των δασικών εκτάσεων και αποκατάσταση 
όσων έχουν υποστεί καταστροφές κυρίως από πυρκαγιές. Ορεινά αντιπλημμυρικά και 
αντιδιαβρωτικά έργα για αποφυγή των επιπτώσεων από πλημμύρες, έργα 
αναδάσωσης, ορεινά αντιπλημμυρικά και αντιδιαβρωτικά έργα αποκατάστασης 
καμένων εκτάσεων, τώρα, πως αυτό εδώ το μέτρο του «Αλέξανδρου Μπαλτατζή», 
συμβαδίζει με τους ασυρμάτους που θέλετε να δώσετε στους εθελοντές. Όποιος 
καταλάβει να το ψηφίσει. 

Πρόεδρος : Ο ειδικός συνεργάτης μπορεί να κάνει μια παρέμβαση πάνω στο 
θέμα που συζητάμε; 

Πατρίκας: Το μέτρο είναι πάρα πολύ ευρύ πραγματικά, αλλά αφορά, όπως 
είπε ο αντιδήμαρχος, κατά 80% τα Δημόσια δάση και σε ένα πολύ μικρό ποσοστό τα 
Δημοτικά.  

Αυτή η πρόταση που καταθέτουμε αφορά τις Δημοτικές εκτάσεις, 4 
συγκεκριμένα κομμάτια τα οποία συμπεριλαμβάνουμε μέσα στην πρόταση, όπου θα 
τοποθετηθούν και ψηφιακοί μετεωρολογικοί σταθμοί και οι αναμεταδότες και θα 
λειτουργεί ένα σύστημα δασοπροστασίας μ’ αυτόν τον εξοπλισμό. Δεν αφορά 
εθελοντές, αφορά το μηχανισμό του Δήμου και είναι ξεκάθαρο αυτό. Φυσικά η 
πρόταση μέσα, μας ρωτάει αν εμείς συνεργαζόμαστε με εθελοντές, φυσικά απαντάμε 
ότι πάντα συνεργαζόμαστε με τους πάντες όπως και με όλους τους φορείς.  

Κάτι ακόμα. Φυσικά υπάρχουν πολλά υπομέτρα, αλλά για να τα κυνηγήσεις 
όλα αυτά  χρειάζονται μελέτες, οι οποίες πρέπει να περάσουνε από την περιφέρεια 
και την Δασική Υπηρεσία και δεν σας κρύβω ότι γίνανε προσπάθειες από την 
Αναπτυξιακή, για τα δασοτεχνικά έργα, γίνανε και επαφές με υπηρεσιακούς 
παράγοντες της δασικής υπηρεσίας αλλά δεν υπήρξε η ανταπόκριση που θέλαμε. Απ’ 
αυτούς περνάνε αυτά τα πράγματα σ’ αυτή τη φάση και επειδή δεν υπήρξε η ανάλογη 
διάθεση, στραφήκαμε λοιπόν στα αυτά τα ψηφιακά συστήματα για να μπορέσουμε 
πάνω σ’ αυτά να δομήσουμε όλο το σχεδιασμό Πολιτικής Προστασίας, σαν 
οργανισμός, σαν Δήμος.  

Είναι ένα πολυσχιδές θέμα, το δουλεύουμε με τον αντιδήμαρχο και με τους 
υπηρεσιακούς παράγοντες, γιατί θα μας απασχολήσει και στο μέλλον αυτή η 
συγκρότηση του πολιτικού σχεδιασμού σε επίπεδο διευρυμένου πλέον Δήμου 
Βέροιας. Αυτά είχα να πω και δεν υποκρύπτεται τίποτα άλλο. Είναι μια καθαρή 
πρόταση 400.000,00€ περίπου. 

Γιαννουλάκης : Δήμαρχε, όσο και αν θέλετε να περισώσετε την κατάσταση, 
δυστυχώς τα ντοκουμέντα σας διαψεύδουν. Δεν είναι η πρώτη φορά που έρχεται, σε 
εμάς, στο σώμα, ένα θέμα να το ψηφίσουμε κατεπειγόντως για κάποιο πρόγραμμα, 



γιατί προς Θεού, θα χάσουμε λεφτά και αναγκαζόμαστε και το ψηφίζουμε ώστε να 
μην κατηγορηθούμε ότι δεν θέλουμε την ανάπτυξη της πόλης. Σφίξτε τα ζωνάρια 
στους συνεργάτες σας ώστε να κάθονται να ψάχνουν και δεν είναι ψέματα ότι αυτό το 
πρόγραμμα τρέχει από τις 10/5 και εμείς το ανακαλύψαμε μια βδομάδα πριν λήξει, αν 
είναι δυνατόν. 

Δήμαρχος : Μια παρέμβαση Πρόεδρε. Νομίζω ότι έγινε σαφές και δεν θέλω 
να κατηγορήσω άλλες υπηρεσίες ή οτιδήποτε, αλλά επειδή είχε γίνει συνεργασία γι’ 
αυτό το ζήτημα και χωρίς να έχει έρθει έγγραφο στο Δήμο έτσι, είχε γίνει και με την 
ΤΕΔΚ και είχε γίνει και πρόταση προς το Δασαρχείο.  

Το Δασαρχείο μπορούσε να αναλάβει ορισμένες πρωτοβουλίες. Τέλος πάντων 
δεν έγιναν και φτάσαμε στο σημείο αυτό και μπήκε ο Δήμος μπροστά. Λοιπόν, ήταν 
κατεξοχήν αρμοδιότητα του Δασαρχείου, δεν θέλω να πω παραπάνω, συνεργάτες 
είναι όλοι, έχουμε καλή σχέση και θέλουμε να ψηφιστεί ώστε να προχωρήσουμε. 

Παυλίδης : Καταρχάς θέλω να πω ότι αυτό είναι ένα από τα 18 προγράμματα 
που είχε ετοιμάσει η Αναπτυξιακή σε παρελθόντα χρόνο και το είχαμε ψηφίσει εδώ 
στο Δ.Σ. στο 3ο Κ.Π.Σ. Τώρα βγήκε αυτή η πρόσκληση, της οποίας τα 
χαρακτηριστικά έπρεπε να τα δούμε.  

Τα χαρακτηριστικά της είναι ότι απ’ την προηγούμενη φορά, απ’ αυτά που 
ήταν να εγκριθούνε, έπρεπε να αφαιρεθούν οι κάμερες  πρώτον.  

Δεύτερον έπρεπε να βάλουμε μόνο τα δάση που είναι ιδιοκτησίας του Δήμου 
Βέροιας γιατί έμπαινε θέμα αρμοδιοτήτων στο ποιο είναι υπεύθυνος και γιατί, τρίτον 
είναι ότι η πρότασή μας την προηγούμενη φορά ήταν πολύ πιο ολοκληρωμένη με τις 
κάμερες, γιατί αυτές ανιχνεύανε ακόμα και περιβαλλοντολογικές αλλαγές, όπως το 
πώς αναπτύσσονται τα δάση τα τελευταία χρόνια ή αν υπάρχουν αυθαιρεσίες μέσα 
στα δάση.  

Τέλος επειδή αυτά δεν έρχονται έτσι αλλά τα ανιχνεύουμε, προσπαθούμε να 
καταθέσουμε μια πρόταση που ελπίζουμε να περάσει. Εκτός από το Δασαρχείο και η 
ίδια η Πυροσβεστική αρνούταν να έχει ένα άτομο 24 ώρες το 24ωρο πίσω από ένα 
κομπιούτερ ώστε να δει μια πιθανή φωτιά και να ειδοποιήσει. Είχαμε λοιπόν όλα 
αυτά τα προβλήματα και στο τέλος επικράτησε ότι έμεινε για να κατατεθεί η 
πρόταση.  

Όσον αφορά τις δράσεις, σίγουρα καλύπτονται γιατί η πρόληψη είναι όπως θα 
αναπτύσσεται μια μικρή φωτιά και πως αυτή θα αντιμετωπίζεται. Δηλαδή, το πώς θα 
πρέπει να εκκενωθεί ένα χωριό αλλά και ποιο χωριό, κατά πού φυσάει ο άνεμος και 
που βρίσκεται η ομάδα της Πυροσβεστικής, εάν θα περικυκλωθεί, εάν θα καεί, εάν θα 
πρέπει να μετακινηθεί.  

Σίγουρα χρειάζονται όλα αυτά και όλα αναφέρονται στο τεχνικό δελτίο ώστε 
να περάσει και τα άλλα όλα που λέει ο καθένας είναι για να τα γράφουμε αλλά όχι να 
τα περιγράφουμε σε ένα τεχνικό δελτίο. 

Μωϋσιάδης : Κύριε Γιαννουλάκη, ήμουν πολύ ειλικρινής και θέλω να το 
δεχτείτε σαν ειλικρινές το όλο θέμα, τη Δευτέρα έπεσε στην αντίληψή μου. Για να 
σας εξηγήσω, στην ουσία αυτό το πρόγραμμα, κατά 80% αναφέρεται στα Δασαρχεία 
και στην Διεύθυνση Δασών, εγώ βλέποντας ότι μπορεί να κουμπώσει και ένα κομμάτι 
του ο Δήμος περίπου 20% και για να καταλάβετε καλύτερα θα πω πως για τα 
Δασαρχεία το κόστος είναι περίπου 35.000.000,00€ ενώ για τους Δήμους και το 
μικρό κομμάτι που μπορούν να διεκδικήσουν είναι μόλις 9.000,00€.  

Κ. Μελιόπουλε, έχω και εγώ τη νομοθεσία, στο μέτρο 1 παράγραφος 9 & 10, 
αναφέρει για προμήθειες υλικών και όλα αυτά που ανέφερα προηγουμένως. Είναι 
έτσι όπως τα ανέφερα βάσει της νομοθεσίας και ότι προβλέπει, αλλά οφείλω να πω 
ότι έχετε ένα μένος απέναντι στους εθελοντές, ειλικρινά το διαπιστώνω κάθε φορά 
που έχουμε κάτι που έχει σχέση με εθελοντές και ειλικρινά λυπάμαι. 

Πρόεδρος : Δευτερομιλίες;  
Μελιόπουλος : Κύριε Μωϋσιάδη, αντί να απαντήσετε επί της ουσίας βρίσκετε 

προφάσεις για μένος προς εθελοντές. Εδώ τα πράγματα είναι σαφέστατα, αριθμός 
πρωτοκόλλου 1178802120/10-5-2011, αυτό εδώ μας φέρνετε εδώ μπροστά. Με αυτό 
εδώ το πρόγραμμα είστε υποχρεωμένοι να κάνετε αντιπλημμυρικά, αντιδιαβρωτικά 
έργα, να βελτιώσετε το δασικό πλούτο της περιοχής. Εσείς τώρα έχετε επιλέξει κάτι, 



με συγκεκριμένο σκοπό, να ενισχύσετε τους εθελοντές για τον ΕΣΕΠΑ και τίποτα 
άλλο. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. 
Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. 
Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. 
Παπαϊωνάννου, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 12 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-9-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ν. Μωυσιάδη. 
2.- Την αριθ. 117880/2120/10-5-2011 πρόσκληση του Υπουργείου Περιβάλλοντος 
Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει   
 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Γ) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την υποβολή Τεχνικού Δελτίου της 
Προτεινόμενης Πράξης «Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό Σύστημα Επιχειρησιακού 
Σχεδιασμού και Διαχείρισης Πυροπροστασίας στο Δήμο Βέροιας» στο πλαίσιο της 
αριθ. 117880/2120/10-5-2011 πρόσκλησης της Ειδικής Γραμματείας Δασών-Γενική 
Δ/νση Ανάπτυξης & Προστασίας Δασών & Φ.Π.-Δ/νση Προστασίας Δασών και 
Δ.Π.-Τμήμα Α΄ του Υπουργείου Περιβάλλοντος Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής. 

Δ) Κατά Πλειοψηφία: Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη να προβεί σε κάθε απαιτούμενη ενέργεια για την 
υποβολή της παραπάνω πρότασης. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  622/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-9-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


